



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 27 DE MARÇ DE 2017

NÚM. i Classe de Sessió: 1/2017. Ordinària

Dia i hora: 27/03/2017 20:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMO SANCHO

VICEPRESIDENTA

DÑA. ALÍCIA BRANCAL MAS

Grup Polític Municipal Compromís

VOCALS

Regidors

DÑA. CRISTINA GABARDA ORTIN

Grup Polític Municipal Ciudadanos

Persones designades pels Grups Polítics Municipals.

D. JUAN ANTONIO MORALES IBAÑEZ

Grup Polític Municipal PSOE

D. LUIS LOPEZ HUETE

Grup Polític Municipal Compromís

Veïns designats per la Tinença Alcaldia

D^a. JOAN MORALES VILAR

Grup Polític Municipal PSOE

D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA

Grup Polític Municipal Compromís

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals

D. EVA FORÉS CASTELL

Grup Polític Castelló en Moviment

Representants de Associacions de Veïns.

D. CLEMENTE MIRÓ PONS

AA.VV. EL PINAR

D. ROBERTO TERUEL SAN JOSE

AAVV MARJALERIA

Representants d'Associacions Sectorials

DÑA. MARISA MIRALLES CUMBA

A.C. CORAL POLIFÓNICA SANT PERE

Representant AMPA

DÑA ALBA BELTRAN MIR

AMPA CEIP LA MARINA

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

NO ASSISTIXEN: D. XAVIER GALLEN TORAN (Grup Polític Municipal PP), SRA VICENTA PALAU CAMPOS (AAVV EL FARO), D. JOSE ANTONIO ZAMORA DE FRANCISCO (Grup Polític Municipal Ciutadans), D. VICENTE GUILLAMÓN TERRADO (PP), D. PASCUAL MARTÍNEZ CARAVACA (AA.VV. LA COLOMA-CAMI FONDO), JOSE CARLOS MAS GARCIA (AA.VV. MERIDIANO)

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA. MONTSE VIÑALS GUERRERO (CsenM), D. MANUEL FERRARA PORTOLES (AA.VV. CAMI FONDO), SRA ANTONIA MIRALLES CUMBA (A.C. UNIÓ MUSICAL DEL GRAU), D. JORGE BEGUÉS LIROLA (AA.VV. PLANA ENTRILLES) i SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. SCOUTS)

Orde del dia.

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària del Consell de Districte Marítim celebrada el dia **19 de desembre de 2016**.
- 2.- Carnestoltes 2017
- 3.- Assemblea Festes Sant Pere
- 4.- Grau Xarxa Oberta
- 5.- Pressupostos Participatius 2017
- 6.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **20:00** del dia **27 de març de 2017**, sota la presidència de l'Il·lm Senyor Tinent d'Alcalde, el senyor **Rafael Simó Sancho**, es reuniren els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** del Consell **Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència, s'inicia la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 19 DE DESEMBRE DE 2016.

Declarada oberta la sessió pel Sr. **President**, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **19 de desembre de 2016**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.



2.- CARNESTOLTES 2017

El **Sr. President** va preguntar als presents que els havia paregut la celebració de Carnestoltes, ja que havia hagut diversos canvis (millora en l'animació de les desfilades, el lloc de celebració dels events..etc).

La majoria dels assistents van coincidir en la millora general que havia suposat esta edició respecte de les anteriors, tant en l'animació en les desfilades com en la participació i afluència de públic. A mes, en el que es referix a la celebració dels actes nocturnes a la Sala Opal, l'opinió unànime va ser que havia segut un encert i que el Pa-i-porta junt amb el «Concurs de Playback» va ser un èxit absolut.

El Sr. Morales va dir que, la única cosa que cal millorar es l'espai entre els diferents grups de gen disfressada en les desfilades, ja que van massa pegats els uns amb els altres.

El Sr. President li va donar la raó, però va dir que era un tema complicat, perquè els organitzadors ho diuen però la majoria de les vegades la gent no fa cas.

La Sra. Beltran va comentar que el que li va agradar molt va ser que es contractare seguretat privades per a les carrosses, cosa que va trobar a faltar en les desfilades de les Festes de la Magdalena, ja que en aquestes últimes la gent encarregada de la seguretat de les carrosses eren components de les mateixes que no infonen tant de respecte.

També va ser unànime l'opinió que les dates de la celebració van afavorir el que fera bon oratge, el qual es fonamental per a la participació i per a l'afluència de públic.

3.- ASSEMBLEA DE FESTES DE SANT PERE 2017.

El Sr. President explicà que, amb la intenció de seguir avançant en la participació veinal en les Festes de Sant Pere, i de donar resposta a les queixes arrellegades l'any anterior, la majoria de les quals feia referencia a que en l'anterior model participatiu la gent que participava en la presa de decisions no se involucrava després quan hi havia que portar-les a terme, s'han creat dos òrgans participatius. Per una banda el que dona títol a este punt, que es un òrgan de tipus consultiu, i per un altra un òrgan de tipus executiu, un grup de treball compost per les entitats que participen mes activament en les festes. Este segon òrgan està compost per: un representant de la Federació de Penyes i Colles, un representant de la Comissió de Bous, un representant del CCG, i ell mateix com a Tinent Alcalde del Grau – amb una finalitat purament fiscalitzadora, amb l'objectiu de velar per la correcta realització dels processos - , que serie equiparable a lo que en Castelló es la Junta de Festes.

La Comissió de Festes es un òrgan molt mes nombrós, compost per: un representant de cada Penya/Colla inscrita al Registre d'Associacions, un representant de cada col·lectiu del CCG, les últimes 5 Regines de Festes, el Tinent d'Alcalde del Grau, el Gerent del Patronat de festes, la Regidora de Festes, un representant de les Festes de la Verge del Carme, un representant de les Festes del Serrallo, un representant de cada Grup Polític Municipal, un representant de les principals empreses col·laboradores, i un representant de les restants entitats representatives (AA.VV, església, restauradors.....etc).

El **Sr. President** informà als membres de la Junta que la primera reunió celebrada per este organ tingué lloc al Salo d'Actes del C.C. La Marina la setmana abans de Festes de la Magdalena, concretament el 14 de març, participant al voltant de 45 persones amb un ambient molt cordial.

Comentà que estaven treballant en la programació de les Pròximes Festes de Sant Pere per a tancar-la el mes aviat possible i que en quan el programa i el pressupost estiguessen tancats, el presentaria a la Junta, al Consell de Districte i al Consell Rector de Festes – ja que aquest últim es l'òrgan fiscalitzador de festes - .La Sra. Marisa Miralles es va queixar que el Centre Cultural no estava condicionat per a aquest tipus de reunió. Que en realitat no estava apropiadament condicionat per a res. Que era un edifici concebut com un polifuncional, però que a l'hora de la veritat no tenia megafonia, ni il·luminació, ni micròfons, ni projector, ni res.

Tots els presents van coincidir en la Sra. Miralles i el Sr. President va dir que a poc a poc, se intentarà condicionar adequadament.

4.- GRAU XARXA OBERTA

El Sr. President informà als membres de la Junta de la fase en que es troba este projecte. Actualment, l'empresa que encarregada de dur-lo a terme, segueix entrevistant diferents entitats i persones del teixit participatiu del Grau en el Casal Jove. Explicà que estaven realitzant 3 activitats paral·leles:

1. **Teixit Grau:** consistent en ficar en contacte a la gent i entitats participatives, i vincular-los al barri i entre ells.
2. **Coneix Grau:** consistent en ficar en valor les diverses zones dotacionals, esbrinar perquè algunes d'elles estan infrautilitzades i intentar trobar la manera d'aprofitar-les millor. Va afegir que dins d'aquestes zones estava inclòs el Mercat de Sant Pere, i que un dels objectius d'aquesta activitat era descobrir la utilitat que se li pot donar.
3. **Imagina Grau:** esta centrada en el que es el solar davant el Poliesportiu Emili Fabregat i consisteix en realitzar diferents activitats per a assabentar-se'n de que es el que la gent vol que es faça es aquest lloc.

A partir del 3 d'abril i durant tot el mes, l'equip que treballa en aquest projecte estarà els dilluns i els dijous de 10:00h a 14:00 en el Casal Jove treballant en les 3 activitats abans mencionades, el qual es farà mes visible durant els tres primers dissabtes de maig (6, 13 i 20), en els quals es realitzaran diversos tallers, per esbrinar el que s'ha de fer en el solar anomenat anteriorment, i posteriorment portar-lo a terme abans de finalitzar la legislatura (tal es el compromís de l'equip de govern).

Comentà que dins d'aquest Grau Xarxa Oberta, una de les iniciatives que mes il·lusió li fa es poder aconseguir el F.P. Marítimo-Pesquer per a poder ficar en valor l'ofici mariner, cosa per la qual estan treballant tots a una, l'Ajuntament, l'IES Miquel Peris i l'Autoritat Portuària.

La Sra. Marisa Miralles li va preguntar si creia que es podria dur a terme.

El Sr. President va contestar que si només depenguera de l'Ajuntament, li diria que si, però hi han varies administracions implicades

La Sra. Brancal va dir que depenia molt de Conselleria d'Educació.

5.- PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 2017

La **Sra. Vicepresidenta** informà els membres de la Junta que s'havien donat de alta en la web mes de 2000 persones i que de moment hi havien 67 propostes amb els avals necessaris per passar a la següent fase. Digué que el 31 de març finalitzava el plaç de presentació de propostes i avals i començava la fase de avaluació per part dels tècnics municipals de totes aquelles propostes que hagueren aconseguit els avals suficients. Acabada aquesta fase d'avaluació s'obrirà el plaç per a que es pogueren votar totes aquelles propostes que superaren la garbella dels tècnics, i per nombre de vots, de major a menor, s'executaran les propostes fins esgotar el pressupost.

La Sra. Vicepresidenta va comentar que hi havien hagut algunes errades i coses a millorar però que aquest any devien de considerar-lo el punt de partida per a uns nous pressupostos participatius que any, darrere d'any se intentarien millorar.

El Sr. Teruel va dir que com a primera experiència i que era millorable, però que hi havia que buscar la part positiva i l'any que ve, la seua associació aprendria d'aquesta experiència i ho faria millor la pròxima vegada.

La Sra. Brancal va comentar que en els pròxims la idea era dividir-los per districtes.

La Sra. Marisa Miralles va preguntar quines coses es tindrien en compte alhora de distribuir els diners entre els barris.

La Sra. Vicepresidenta va dir que es tindrien en compte diverses coses (renta per capita, falta de dotacions, nº habitants...etc) perquè donar a tots els mateixos diners no serie just, però encara no es sap quins seran.

6.- PRECS I PREGUNTES

El **Sr. Teruel** es va queixar que la APP del SMC no li deixa incorporar axius de imatge.

La resta de membres del Consell li van dir que alguna cosa no feïe be perquè la APP si ho permet.

El **Sr. Teruel** reiterà al Sr. President la sol·licitud d'un llistat de xicotetes actuacions a la Marjal que ja havia demanat previament.



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

El **Sr. President** va contestar que si no li ho havia donat encara era per un problema que els havia sorgit als aparelladors, però que en breu li ho proporcionaria. Explicà a la resta dels membres que es tractava d'un llistat de xicotetes actuacions urbanístiques que era les que estaven permeses en la Marjaleria.

La **Sra. Marisa Miralles** preguntà en quina data es ficaria en marxa el projecte ITE de les vivendes, consistent en fer una Inspecció Tècnica dels Edificis de més de 50 anys.

El **Sr. President** va contestar que encara no estaven clars els requisits i que en el moment que tinguéssim la informació els la fariem arribar.

I sent les 21:30h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President del Consell Municipal de Districte